
 

  

 

Tarnów, 5 marca 2024 r. 

KRM.0003.881.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na C sesji Rady Miejskiej 29 lutego 2024 r. w punkcie „Zapytania i interpelacje 

radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Mirosław Biedroń powiedział, że z informacji jakie 

uzyskał odbyło się spotkanie przedstawicieli władz Zarządu Dróg i Komunikacji z przedsiębiorcami z 

ulicy Tuchowskiej. Na spotkaniu tym padła informacja, która bardzo zaskoczyła i zaniepokoiła 

przedsiębiorców, iż planowany remont ulicy Tuchowskiej może trwać nawet 2,5 roku. Przedsiębiorcy 

obawiają się, że wyłączenie ulicy na długi okres przyniesie podobne efekty jak podczas remontu  

ul. Krakowskiej, kiedy to większość przedsiębiorców na tej ulicy miało ogromne problemy z 

utrzymaniem biznesów, a część musiała w ogóle z ich prowadzenia zrezygnować. Radny zwrócił się do 

ZDiK i Pana Prezydenta o przedstawienie powodów, dla których remont ulicy Tuchowskiej ma trwać 

tak długo? Czy rzeczywiście nie można inaczej przeprowadzić tego remontu i podzielić etapowo, tak 

aby część nieremontowanej ulicy była dłużej przejezdna? Zaproponował by na najbliższej sesji 

marcowej wprowadzić taki punkt dotyczący informacji na ten temat. 

Ponadto radny chce wiedzieć, czy w tym roku będzie możliwość przewożenia rowerów w komunikacji 

Miejskiej?  

  
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


